
XLII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  
24 czerwca 2022 r. godzina 14:00 

I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XLII sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Obecnych 13 radnych na stan 
15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
Przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, wszystkich radnych obecnych na dzisiejszym 
posiedzeniu oraz wszystkich śledzących nasze obrady on line  
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
dwa razy. Na pierwszym posiedzeniu komisji zaproszono dyrektora GDK i MBP, którzy 
przedstawicieli sprawozdanie finansowe oraz przedstawiciela Wód Polskich – zabezpieczenia 
przeciwpowodziowego Gubin i konserwacji rzek gubińskich. Na drugim posiedzeniu 
opiniowano projekty uchwały na dzisiejszą sesję.   
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
– komisja spotkała się raz – zapoznano się z projektami uchwał na dzisiejszą sesję  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki -  Robert Woszak – komisja spotkała 
się raz opiniowano projekty uchwal na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz – komisja nie obradowała  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Robert Woszak – komisja nie obradowała  
 
IV. Burmistrz Miasta Gubina przedstawił raport o stanie Gminy Gubin o statusie miejskim za 

rok 2021   
 
Przewodniczący otworzył debatę nad raportem o stanie gminy za 2021 rok informując, że nikt 
z mieszkańców nie przystąpił do debaty. 
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Uwagi odnośnie wykonania ul. Kresowej.  
2.Zostało wykonane zasilanie do parku.  
Burmistrz Miasta Gubina 
Gubiński wykonawca nie był krytykowany, robił tak, jak powiat zrobił przetarg.  
Przewodniczący RM Wojciech Sendera 
Czy ktoś rozpatrywał dlaczego spada liczba urodzeń? 
Burmistrz Miasta Gubina 
500+ już dzisiaj nie działa. Nadzieja w młodzieży, która będzie wracała i  będą tworzone 
miejsca pracy.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Liczba mieszkańców Gubina stale się zmniejsza a rośnie odsetek seniorów. Maleje liczba 
urodzeń. Dane GUS wskazują, że więcej osób opuszcza nasze miasto niż się osiedla. 
Niepokojące jest to, że opuszczają nas mieszkańcy w wieku przedprodukcyjnym. Trzeba 
mieszkańców zatrzymać i zachęcać do związania swojej przyszłości z miastem.  



2.Osobom starszym i niepełnosprawnym należy stworzyć właściwe warunki do 
funkcjonowania. Osoby starsze borykają się z brakiem dostępu do specjalistów. Poprawiła się 
sprawa z rehabilitacją.  
3.Rynek pracy. Trzeba zaktywizować osoby niepracujące. Trzeba zatrzymać mieszkańców, 
zapewnić im warunki mieszkaniowe.  
4. Poziom bezpieczeństwa pozostaje na tym samym poziomie. Społeczność lokalna spożywa 
więcej alkoholu. Niepokojące jest spożywanie alkoholu przez rodziców i przez młodzież.  
5. Trzeba pracować nad monitorowaniem miejsc niebezpiecznych.  
6. Pomoc społeczna jest ważna. W Gubinie brakuje Domu Seniora.  
7. Zabezpieczenie opieki przedszkolnej i żłobkowej.  
8. Brak kalendarza imprez. 
9. Wiele jest do zrobienia w sprawie estetyki i infrastruktury miasta. Dobrze, że wróciło 
połączenie kolejowe.  
Radna Teresa Zajkowska 
1.Z raportu wynika, że miasto ma wiele wydatków związanych z wydatkami ustawowymi. 
Pozytywne jest utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, co daje nadzieję, że mieszkań 
w mieście przybędzie.  
2.Czy komunikacja kolejowa będzie synchronizowana z komunikacją autobusową? 
3.Mieszkańcy są zadowoleni ze skrzynek na elektroodpady. 
4. Dobrze by było aby powstał gminny program ochrony zabytków. 
Radny Jan Skóra 
1.Aktywność burmistrza w poszukiwaniu inwestycji, poszukiwaniu środków na drogi przy ul. 
Śląskiej i ul. Ogrodowej.  
2.Po byłym ogrodniku zostanie wiele ciekawych rzeczy, drzewek, kwiatów. 
Burmistrz Miasta Gubina  
1.Ochrona zabytków – jest uchwała. W tym roku zostały dofinansowane dwie inwestycje. Do 
Polskiego Ładu zostało złożone pismo o dofinansowanie do Fary – zadaszenie.  
2.Wolne środki zostaną wykorzystane w tym roku. Największym problemem samorządów są 
wydatki bieżące.  
Radny Robert Woszak 
Kiedy można spodziewać się rozpoczęcia prac na skateparku, pumtracku? 
Burmistrz Miasta Gubina 
Lada moment firmy rozpoczną prace. Część inwestycji będzie rozpoczęta w tym roku i być 
może również zakończona w tym roku, a następna w przyszłym roku.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Czy są plany jak przygotować tereny pod zabudowę wielorodzinną?Czy są zarezerwowane 
takie miejsca? 
Burmistrz Miasta Gubina 
Teren na ul. Platanowej już został sprzedany i tam powstanie kilkadziesiąt mieszkań. Teren na 
os. E.Plater oraz na ul. Woj.Polskiego. 
Radna Danuta Grygorowicz 
Nikt z mieszkańców nie przystąpił do debaty nad raportem o stanie gminy świadczy o tym, że 
informacja nie dociera do mieszkańców. Raport mógłby pojawiać się w pigułce np. w mediach, 
które mogłyby mówić, co dobre dzieje się u nas w mieście.   
Radny Zbigniew Bołoczko 
Jakaś część raportu mogłaby być zamieszczona np. w Wiadomościach Gubińskich.  
 
Przewodniczący zamknął debatę nad raportem o stanie gminy za 2021 rok 

 
V.  Podjęcie uchwał w sprawie:    
                                                                                                           



1. Wotum zaufania dla Burmistrza Miasta – 319 
Projekt uchwały nr 319 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji  
 

 Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 303.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.286.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak podziękował za udzielone wotum zaufania.  
 

2. Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gubin o statusie 
miejskim oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie 
miejskim za rok 2021 – 324 

Projekt uchwały nr 324 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji  
 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Danuta Grygorowicz odczytała opinię Komisji Rewizyjnej 
w sprawie wykonania budżetu gminy za rok 2021 oraz informacji o stanie mienia, sprawozdania 
finansowego Gminy Gubin o statusie miejskim za 2021 rok 
 
Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Gubina 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2021 
           

3. Udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Gubina za rok 2021 - 325 
Projekt uchwały nr 325 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Danuta Grygorowicz przedstawiła uchwałę Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta Gubina z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2021 – uchwała nr 384/2022 z dnia 15 czerwca 2022 r.  
Uchwala stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Gubina za rok 2021 
 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Budżet został wykonany, a inwestycje są zrobione. Brakuje tylko dbania o słupy oświetleniowe.  
 
Po zakończonej dyskusji 
 
Przewodniczący poinformował radnych, że w pierwszej kolejności  radni będą głosowali projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gubin o 
statusie miejskim oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim za 
rok 2021 oraz udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Gubina za rok 2021  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 324 w sprawie rozpatrzenia i 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Gubin o statusie miejskim oraz sprawozdania 
z wykonania budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2021  

 W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.300.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 



Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 325 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Gubina za rok 2021   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.301.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący pogratulował panu burmistrzowi, pani burmistrz, pani sekretarz oraz pani 

skarbik oraz wszystkim pracownikom urzędu i jednostek organizacyjnych za włożony trud i 

pracę w realizację zagadnień wynikających z założeń budżetu.  

 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak podziękował za udzielone absolutorium.  
 

4. o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2022 r. - 322 

Projekt uchwały nr 322 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na komisjach. 
 
Wszystkie komisje  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Pani skarbnik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały nr 322 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta/13 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 322 wraz z autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.302.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2022-2035  - 323  

Projekt uchwały nr 323 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na komisjach.  
 
Wszystkie komisje  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Pani skarbnik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały nr 323  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę  

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta/13 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 323 wraz z autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.303.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 



6. wyznaczenia miejsc handlu rolników i ich domowników produktami rolnymi lub 
spożywczymi oraz regulaminu tego handlu - 305 

Projekt uchwały nr 305 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 305.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.304.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Gubin o statusie miejskim i przekazanie organowi regulacyjnemu 
do zaopiniowania - 318 

Projekt uchwały nr 318 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na komisjach. 
 
Wszystkie komisje  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 318.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLII.305.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości – 321 

Projekt uchwały nr 321 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na komisjach.  
 
Wszystkie komisje  zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą przedstawił autopoprawkę do 
projektu uchwały nr 321 – autopoprawka była omawiana na wszystkich komisjach  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę  

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta/13 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 321 wraz z autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLII.306.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 
VI. Sprawy różne  
Radny Robert Woszak o godz. 15:46 opuścił salę narad. 
 



Przewodniczący Wojciech Sendera złożył życzenia nauczycielom i dzieciom z okazji 
zakończenia roku szkolnego.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Czy możliwe jest utworzenie karty dla uchodźców wojennych, wzorem karty dużej rodziny> 
2. Sieć wodno kanalizacyjna na Wyspie Teatralnej jest niedrożna. 
Radny Jan Skóra 
1.Czy w czasie wakacji będzie czynna fara? 
2.Czy na eurodeptaku można zrobić aleję gubińskich „gwiazd” albo zasłużonych? 
Naczelnik Wydziału NWZ Krzysztof Dziurdziewicz 
Przed wejściem do fary jest podany numer telefonu. Możemy wchodzić do fary po 
wcześniejszym umówieniu telefonicznym.  
Zastępca skarbnika Edyta Ponikiewska w sprawie pytania o wolne środki w budżecie. 
Wolne środki przeznaczane są na pokrycie deficytu bieżącego.  
Radna Danuta Grygorowicz 
1.Dziękuje za pracę urzędników.  
2.Czy coś więcej wiadomo na temat CUWu? 
Burmistrz Miasta Gubina 
W drodze konkursu została wybrana osoba na dyrektora CUWu. Trwają rozmowy o siedzibie 
CUWu-chodzi o budynek na ul. Kossaka.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Zwraca się z prośba aby nagroda kulturalna była wręczana na scenie głównej podczas Wiosny 
nad Nysą.  
2.Zapoznac wszystkich radnych z odbudową willi Wolfa 
Radny Krzysztof Zdobylak 
4 września br. podczas polsko-niemieckiej nocy muzeów na wykopaliskach wilii Wolfa będzie 
przygotowane szereg referatów, wystąpień i prezentacji.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Czy możliwe jest zrobienie w byłym budynku po sklepie „Biedronka” siedziby muzeum 
miejskiego? 
Burmistrz Miasta Gubina 
Budynek jeśli chodzi o miejsce jest dość atrakcyjne ale jest mocno zniszczony.  
Naczelnik Wydziału NWZ Krzysztof Dziurdziewicz 
W ramach projektu „Dwa ratusze jedno miasto „ jest koncepcja turystyki w mieście Gubin-
Guben i częściowe zagospodarowanie Wzgórz Gubińskich, zrobienie punktu widokowego.  
Radny Mirosław Rogiński 
Jakie jest zainteresowanie mieszkaniami przy ul. Sportowej? 
Burmistrz Miasta Gubina 
Jeden prywatny budynek jest już sprzedany. Jest duże zainteresowanie budynkami, które buduje 
RTBS na wynajem. 
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad jest wyczerpany i zamknął XLII sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie  
 
 
 
                                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                           
                                                                                                          Wojciech Sendera        
 

 
Zakończono godz.16:05 
Protokołowała: A.Dobras 


